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Protokół nr 195/2010 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego 
z dnia 15.01.2010 r. 

 
 
 

Obecni – wg listy obecności 
Posiedzeniu przewodniczył Starosta p. Ryszard Wenta 

 
Porządek posiedzenia:  
 

1) Sprawy wniesione przez naczelników wydziałów i kierowników referatów. 
2) Wniosek o rozważenie możliwości umorzenia dochodzenia należności za 

pobyt dzieci w Placówce Wielofunkcyjnej nr 2 „Dom w Ogrodzie” w 

Lęborku – Kierownik PCPR w Lęborku p. Zdzisław Korda. 
3) Przyjęcie protokołów z posiedzenia Zarządu nr 193 i 194/2009  

 
Ad 1) 
 

Kierownik Referatu Programów Pomocowych – Katarzyna Dampc 
przedstawiła: 

 
 
1) wniosek o udzielenie pożyczki na zapewnienie płynności finansowej                  

w realizacji projektów współfinansowanych z EFS do czasu otrzymania 
środków dotacji rozwojowej z Urzędu Marszałkowskiego – załącznik nr 1. 
Kierownik Referatu poinformowała, że wydatki na realizację projektów na 

miesiąc styczeń zaplanowano na kwotę 21.998 zł, natomiast na miesiąc 
luty na kwotę 79.911 zł. Kwota wydatków w okresie od stycznia do 

kwietnia 2010 r. zaplanowana została na 200.016 zł. 
Zarząd przychylił się do wniosku postanawiając udzielić pożyczki do 

czasu otrzymania środków dotacji z Urzędu Marszałkowskiego. 

/4 głosy za, 1 osoba nieobecna w czasie głosowania/ 
 

Naczelnik Wydziału Geodezji p. Bronisław Krzesiński przedstawił: 
 
1) sprawa dotycząca usytuowania pomnika „Sybiraków” na terenie 

użyczonym przez Miasto Lębork znajdującym się przed Starostwem 
Powiatowym. Naczelnik Wydziału poinformował, że Burmistrz Miasta 
Lęborka na wniosek Przedstawicieli Klubu Kultury Kresowej zwrócił się              

o zlokalizowanie pomnika Osadników i Kresowiaków po II wojnie 
światowej na Ziemi Lęborskiej na działce nr 115/1 przed budynkiem 

Starostwa Powiatowego. Przypomniał krótko przebieg rozmów 
dotyczących użyczenia Powiatowi przedmiotowej działki, które 
początkowo zakładały przejecie nieruchomości bez terenu                               

z dotychczasowym pomnikiem. Poruszył także problem związany                      
z zagospodarowaniem już przez Powiat przedmiotowej nieruchomości, po 
rozebraniu pozostałości po ówczesnym pomniku, jako terenu zielonego 

wraz z infrastrukturą wodociągową do podlewania. 
W związku z powyższym Naczelnik przedstawił propozycję odpowiedzi 

ujmującej wszystkie przedstawione wyżej argumenty z zaznaczeniem, iż 
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wydanie przez Burmistrza decyzji o lokalizacji pomnika w tym miejscu 

może skutkować rozwiązaniem przez Powiat umowy użyczenia działki – 
załącznik nr 2.  

Zarząd zatwierdził treść odpowiedzi zobowiązując Naczelnika Wydziału 
do przekazania jej Burmistrzowi Miasta Lęborka oraz do wiadomości 
Prezesa Klubu Kultury Kresowej.  

/4 głosy za, 1 osoba nieobecna w czasie głosowania/ 
 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych p. Elżbieta Rabenda 
przedstawiła: 
 

1) informację Dyrektora SPS ZOZ w Lęborku o zawartych umowach na 
wynajem pomieszczeń i sprzętu medycznego na dzień 30.12.2009r.- 
załącznik nr 3. 

Zarząd przyjął informację do wiadomości.  
/4 głosy za, 1 osoba nieobecna w czasie głosowania/ 

 
Starosta p. Ryszard Wenta poinformował że w dniu 13.01.2010 roku złożono 
wniosek o przyznanie nagrody trenerowi LOK” Lider-Amicus” wniosek ten 

pozostaje jednak bez rozpatrzenia z uwagi na niedopełnienie formalności, 
gdyż termin uzyskania wyróżnienia nie mieści się w procedurach 

przewidzianych uchwałą (okres 2 miesięcy od czasu uzyskania wyróżnienia).  
 
2) zestawienie wyników ankiet oraz naboru na rok szkolny 2009/2010 – 

załącznik nr 4 a i b. 
Ankiety zostały wysłane do 26 gimnazjów z terenu powiatu lęborskiego 
oraz ościennych powiatów. W bieżącym roku do Starostwa Powiatowego 

wpłynęło zwrotnie o 192 ankiety więcej niż w 2009 roku.  
Wg zestawienia najwyższe zainteresowanie uczniowie wykazują szkołami 

ogólnokształcącymi oraz ZSE-H. Małe natomiast zainteresowanie jest 
klasami zawodowymi w PCE- ZSP w Lęborku.  
Starosta p. Ryszard Wenta zauważył, że ustalając liczbę oddziałów na rok 

szkolny 2009/2010 należy uwzględnić przyszłościowy spadek liczby 
gimnazjalistów wynikający ze zbliżającego się niżu demograficznego. 

Skarbnik Powiatu p. Grażyna Janik poinformowała, że w 2009 roku 
Powiat przy liczebności 36 oddziałów, ponad przyznaną subwencję 
oświatową, dołożył do finansowania szkół ponadgimnazjalnych kwotę 

2.400.000 zł. Zauważyła, że w bieżącym roku budżet na 2011 rok należy 
skonstruować w taki sposób aby wydatki bieżące były równe dochodom. 

Zarząd w kontekście tych informacji poddał analizie zestawienie 

dotyczące liczby oddziałów postanawiając w roku szkolnym 2009/2010 
uruchomić łącznie 34 oddziały, w tym po: 

– 30 uczniów w oddziałach klas technikalnych; 
– 34 uczniów w oddziałach klas zawodowych;  
– 38 uczniów w oddziałach klas dla dorosłych.  

/5 głosów za/  
Ponadto Zarząd postanowił nie uruchamiać dodatkowego typu szkoły – 
Liceum Ogólnokształcącego o profilu wojskowym w PCE –ZSP w Lęborku 

uznając, iż ten typ szkoły pozostawi we właściwości Zespołów Szkół 
Ogólnokształcących.  

/3 głosy przeciw uruchomieniu szkoły, 2 za uruchomieniem/ 
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Zarząd ustalił także liczbę oddziałów do naboru dla poszczególnych szkół:  

– Zespołów Szkół Ogólnokształcących 10 oddziałów po 5 dla każdego                 
z Zespołów.  

/5 głosów za/ 
– Zespołu Szkół Ekonomiczno – Handlowych – 2  oddziały  

/5 głosów za/ 

– Zespołu Szkół Gospodarki Żywnościowej i Agrobiznesu – 6 oddziałów  
/4 głosy za, 1 nieobecna w czasie głosowania/ 

– Zespołu Szkół Mechaniczno – Informatycznych – 7 oddziałów  
/4 głosy za, 1 nieobecna w czasie głosowania/ 

– Powiatowego Centrum Edukacyjnego – ZSP – 9 oddziałów.  

/4 głosy za, 1 nieobecna w czasie głosowania/ 
 

 

Ad 2) 
 

Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie p. Zdzisław Korda 
przedstawił wniosek o rozważenie możliwości umorzenia dochodzenia 
należności za pobyt dzieci w Placówce Wielofunkcyjnej nr 2 „Dom                  

w Ogrodzie” w Lęborku w kwocie 211.269, 70 zł – załącznik nr 5.  
Poinformował, że sprawa dotyczy 2006 roku, kiedy to Sąd Rejonowy                       

w Słupsku zarządził niezwłoczne umieszczenie 3 dzieci w Domu Dziecka nr 2 
w Lęborku. Z uwagi na brak możliwości ustalenia powiatu właściwego do 
pokrycia wydatków związanych z pobytem małoletnich Powiat Lęborski nie 

może dochodzić zwrotu przedmiotowych kosztów. 
Od 2007 roku w ustawie o pomocy społecznej zostały wprowadzone przepisy 
regulujące tego typu przypadki, gdzie „jeżeli nie można ustalić miejsca 

ostatniego miejsca zameldowania dziecka, właściwym do ponoszenia 
wydatków na to dziecko jest powiat jego ostatniego zameldowania na pobyt 

stały. Jeżeli nie można ustalić miejsca ostatniego miejsca zameldowania 
dziecka, właściwy jest powiat siedziby sądu, który orzekł o umieszczeniu 
dziecka” jednak zgodnie z opinią Radców Prawnych Starostwa ww. przepis 

nie ma zastosowania do stanów sprzed 1 kwietnia 2007 roku.  
Zarząd w kontekście wyczerpania już wszystkich dróg dochodzenia do 

roszczeń z tytułu spłaty przedmiotowej należności postanowił umorzyć 
dochodzenie do jej spłaty.  
/4 głosy za, 1 nieobecna w czasie głosowania/ 

 
Ad 3) 
 

Protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego:  
– nr. 193/2009 z dnia 22.12.2009 r.- został przyjęty bez uwag; 

– nr. 194/2009 z dnia 29.12.2009 r.- został przyjęty bez uwag; 
 
 

Na powyższym protokół zakończono. 
 
Protokołowała:  

Marzena Grunholc 


